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  Starčevci se generalno slažu da je njihov životni standard ranije bio dosta bolji, ali se svakako
nadaju svetlijoj budućnosti. Svako ima zamisao šta treba popraviti, ali su svi barem zadovoljni
funkcionisanjem Starčeva kao mesta  

    Blagica Milinković:
  - Standard nije baš savršen ali nije toliko ni strašno kako može biti. Meni je  najvažnije da
nemamo ratovanja, živimo mirno i to je ono što je trenutno najbitnije. Za hranu i osnovne životne
namirnice uvek će biti... Samo da je mir.
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